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由內部填寫:                    20190523 (KC) : 

Order No. Order Input Date 

  

訂貨人資料  PERSONAL INFORMATION  

訂貨人姓 Order Person Name 

(先生/女士/小姐) 

(Mr / Mrs / Ms) 
: 

收據抬頭 Recipient 

(公司/付款人姓名 :) 

(Company / Payer‘s 
Name) 

: 

公司名稱 

Company Name 

: Federation of The Hong Kong Polytechnic University 
Alumni Associations 

行業 

Industry 
: 

購買雪糕月餅禮券用途 

Purpose of Purchasing Ice 
Cream Mooncake Voucher 

: 自用/送禮/推廣 

Self Usage / Gfiting / 
Promotion 

聯絡電話 

Contact No 
: 

電郵地址 

Email:  
: 

 

注意: 貨品數量有限，售完即止。選購以先到先得形式，不設預留，如遇缺貨恕不另行通知。訂單必須由本公司職員確認訂購表格及貨款收訖無誤後方可作實。 

Remark: First-come first-served basis.  No reservation is made.  No prior notice for any out of stock issue.  Available while stock lasts. Orders must be confirmed by General Mills Hong Kong Limited and the payment are settled. 

最後訂購日期: 2019 年 9 月 5 日。如有任何爭議，General Mills Hong Kong Limited 保留最終決議權。 

Last Order Date: 5 September, 2019.  In case of any dispute, the decision of General Mills Hong Kong Limited shall be final. 

訂購方法 Order via: HKKW.corporder@genmills.com / (傳真 Fax) 2956-0636 

查詢方法 Enquiry: (電話 Tel No) 2629-6175 / HKKW.corpsales@genmills.com (此電郵並不接受任何訂單 No order is accepted via this email) 

辦公時間 Office Hours: 星期一至五 Monday to Friday: 10:00a.m.-12:30 p.m.; 2:30p.m.-5:30p.m. (星期六、日及公眾假期除外 except Saturday, Sunday and Public Holidays) 

歡迎登入 Häagen-Dazs™官方網店訂購雪糕月餅禮券* Welcome to order Ice Cream Mooncake Voucher via  Häagen-Dazs™ Official eShop https://eshop.haagendazs-gifting.hk/cart/ 

最後網上訂購日期: 2019 年 9 月 5 日 (實體禮券)；2019 年 9 月 12 日 (電子禮券) Last Order Date via eShop: 5 September, 2019 (Physical Voucher); 12 September, 2019 (e-Voucher) 

                                                                                 登入賬戶 (Login ID):    PU                                                                                       密碼 (Password):     hds6527 

*須以企業用戶登入(請致電貴公司人力資源部或 Häagen-Dazs™熱線:2629 6175 查詢*Must use Corporate Account to login (For enquiry, please contact your Human Resources Department or  Häagen-Dazs™ Hotline at 2629 6175) 

訂購優惠詳情  ORDER DETAILS 

雪糕月餅禮券 

Ice Cream Mooncake 

Voucher 

原價 

Standard 

Price 

公司客戶專享 Exclusive for Corporate Customers 
訂購 

數量 

(套) 

Order 

Qty 

(Box) 

金額 

Amount 

(HK$) 

於網上訂購 

1-19盒雪糕月餅, 每

盒可享折扣優惠 

Enjoy special discount 

of each box upon any 

order from 1 to 19 

boxes via eShop 

預早訂購期一：由即日起至 

2019 年 8 月 5 日 

Early Bird 1: From now until 5 August, 2019 

預早訂購期二：由 2019 年 8 月 6 日至 

2019 年 9 月 12 日 

Early Bird 2: 6 August – 12 September, 2019 

全單總數共 (Total number of box in an order) 全單總數共 (Total number of box in an order) 

1-4 

盒 / Boxes 

5-19 

盒 / Boxes 

20-49 

盒 / Boxes 

50 盒以上 

Boxes or above 

1-4 

盒/Boxes 

5-19 

盒/Boxes 

20-49 

盒/Boxes 

50 盒以上 

Boxes or above 

心 ‧ 繫月 Heartful Moon 

705-1003497 

企業客戶專享! 

Corporate Exclusive 

$348 $245 $243 $236 $230 $265 $263 $256 $250   n/a 

愛‧復古 Twinkle Night 

705-1003491 
$338 $225 $223 $216 $208 $245 $243 $236 $228    減 Save $5 

愛‧明月 Twinkle Fruity 

705-1003492 
$338 $225 $223 $216 $208 $245 $243 $236 $228   減  Save $5 

雪‧望月 Harmony Mochi 

705-1003494 
$378 $270 $268 $256 $248 $290 $288 $276 $268   減  Save $10 

茶‧亮月 Greeny Moonlight 

705-1003495 
$378 $270 $268 $256 $248 $290 $288 $276 $268   減  Save $10 

盈‧伴月Moonlight Wellness 

705-1003496 
$378 $270 $268 $256 $248 $290 $288 $276 $268   減  Save $10 

愛‧華麗 Twinkle Night Mix 

705-1003493 $438 $298 $296 $284 $268 $328 $316 $304 $288   減  Save $10 

愛‧同趣 Twinkle Crispy 

705-1003499 
$438 $298 $296 $284 $268 $328 $316 $304 $288   減  Save $10 

七星‧追月 Lune et Etoiles 

705-1003500 
$688 $455 $453 $435 $420 $495 $473 $455 $440   減  Save $15 

九星‧迎月Moonlight Jewels 

705-1003501 
$738 $495 $493 $475 $462 $545 $513 $495 $482  

 
減  Save $15 

尊尚‧賞月 Deluxe Collection 

705-1003502 
$1,418 $948 $1,038    n/a 

凡購買雪糕月餅禮券滿HK$800，可獲免費送券服務1次; 若不足HK$800 ，需加HK$30獲送券服務1次。2019年8月5日或之前獲確認之訂單，享運費豁免。 寄件運費 HK$30 * 送遞地點只限商業地址或順豐站 (不包括住宅地

址、機場、離島及禁區。) Free once time delivery service upon any purchase of the mooncake voucher at HK$800.  Extra HK$30 is charged for a delivery service if less than HK$800.  Enjoy free delivery service if confirm the 

order on or before 5 August, 2019.  Delivery Fee: HK$30 * Delivery location is limited at commercial areas or SF Express Stores / Service Centers (except residential address, airport, outlying islands and restricted areas)  

1) 凡購買2盒或以上，每盒均可獲贈「Freebie」乙套每套 包括「單球雪糕券」1張、「雪糕蛋糕$50優惠券」1張。Get a set of “Freebie” including 1 piece of Single 

Scoop Voucher and 1 piece of Ice Cream Cake $50 Cash Coupon  upon any purchase of 2 boxes or above. 2) 凡購買雪糕月餅5盒，可額外獲贈「Thank You Gift」禮券乙

套。每套 包括「單球雪糕券」4張、「堂食雪糕火鍋$100優惠券」1張、「雪糕蛋糕$80優惠券」1張、「下午茶套餐$80優惠券」1張、「禮品9折優惠卷」1張。

每買5盒可獲1套，如此類推。Get a set of “Thank You Gift” including 4 pieces of Single Scoop Voucher, 1 piece of Dine-in Fondue $100 Cash Coupon, 1 piece of Ice 

Cream Cake $80 Cash Coupon, 1 piece of High Tea Set $80 Cash Coupon and 1 piece of Gifting Item 10% Discount Coupon upon any purchase of 5 boxes or above.  

**所有雪糕月餅禮券數量有限，售完即止 **All mooncake vouchers are available while stock lasts. 

TOTAL 總數: 

 

 

 

收件人及送遞資料(請以英文正階填寫此欄) RECIPIENT & DELIVERY INFORAMTION (PLEASE FILL IN BLOCK LETTERS IN ENGLISH) 

取券方法 Method of Receiving Voucher         ❑ 雪糕月餅禮券送遞服務   Ice Cream Mooncake Voucher Delivery Service       ❑ 順豐站自取 Self Pick Up at SF Express Stores / Service Centers 

 
收件人姓名(先生/女士/小姐) (請填寫全名以便送遞) :___________________        ___________________________  流動電話號碼(可接收 SMS)_____________     ____________________________________________ 

Receipeint Name (Mr / Mrs / Miss) (Please fill in full name for easy delivery)                                                                                               Mobile No (Available for receiving SMS) 

雪糕月餅禮券送遞地址 :______________________________________________________________________________________________________________________________________________________________ 
Ice Cream Mooncake Voucher Delivery Address:  

順豐站點碼(請参考頁 12-16 或請登入 http://www.sf-express.com/hk/tc/other_services/sf_station/sf_station_network/index.html 查詢最新順豐站點碼): _            ____________________________ _________________________________ 

Code of SF Express Stores / Service Centers (for checking the latest code of SF Express Stores / Service Centers, please refer to page 17-22 or visit http://www.sf-express.com/hk/tc/other_services/sf_station/sf_station_network/index.html) 

付款方法  PAYMENT METHOD 

❑Visa/萬事達信用卡(Visa/ MasterCard)  ❑美國運通信用卡(AE)  ❑支票 Cheque (抬頭 Payee:General Mills Hong Kong Limited)  ❑户口轉帳 Bank Transfer (HSBC: 111-498234-001)    ❑轉數快 FPS (Proxy ID : 3364726)     NEW 

 
信用卡號碼 Credit Card No : ________________________________ ________    有效日期 Card Expiry Date: ___________________ ___________  發卡銀行名稱 Issuing Bank Name:  _____ ____________                _________   ___ 

持卡人姓名 Cardholder’s Full Name: ______________                            _________ 持卡人簽名(必須與信用卡相同) Cardholder’s Signature (must be same as the one in CreditCard) : __________________________________________              
註:1. 有關條款及細則的詳細資料請參閱第 8 頁之內容。Remark 1: For detailed Terms & Conditions, please refer to page 9)  

本人已閱讀並同意有關條款及細則。註 : 1. 訂單一經確認，有關款項將從上述信用卡戶口中扣除。2.如不欲繼續收取本公司的電郵推廣，請回覆上列電郵，並註明停止收取電郵推廣。 

I hereby agree and give my consent to the Terms and Conditions.  Remarks : 1. The ordered amount will be deducted from the above-stated credit card account once confirmed the order by General Mills Hong Kong Limited. 
2. If you do not wish to receive any promotion email / messages from General Mills Hong Kong Limited, please reply this email with the subject of ‘Unsubscribe’. 
 本人同意及確認 General Mills Hong Kong Limited 可使用本人的個人資料(個人資料包括: 例如姓名、地址、電話號碼、電郵地址、公司地址)作產品推廣活動、最新優惠資訊、會員通訊、客戶服務、市場/產品調查及直接促銷之用。 

I hereby agree and give my consent to General Mills Hong Kong Limited for using my persoanl data (personal data includes Names, Address, Tel No, Email Address, Company Address) for the usage of product launch promotion, latest promotion information, membership news, 
customer service, marketing / product research, and direct marketing. 

本人如不接受 General Mills Hong Kong Limited 使用本人的個人資料作以上活動，並於此空格 ❑ 填上"  " 號 。I hereby do not wish my personal data to be used by General Mills Hong Kong Limited for the above-mentioned activities, and a tick is marked in the box. 

註: 有關條款及細則的詳細資料請參閱第 10 頁之內容。本人已閱讀並同意有關條款及細則。Remark: For detailed Terms & Conditions, please refer to page 11.  I hereby have read, agreed and gave my consent to the Terms and Conditions. 

 
 

__________________________________________________________________ (簽署 SIGNATURE)                 ______________________________________________________ (SIGNED DATE 簽署日期)                                                 

2019 雪糕月餅禮券訂購表格 

Ice Cream Mooncake Order Form 

mailto:HKKW.corporder@genmills.com
mailto:HKKW.corporder@genmills.com
mailto:HKKW.corpsales@genmills.com
mailto:HKKW.corpsales@genmills.com
https://eshop.haagendazs-gifting.hk/cart/
https://eshop.haagendazs-gifting.hk/cart/
http://www.sf-express.com/hk/tc/other_services/sf_station/sf_station_network/index.html
http://www.sf-express.com/hk/tc/other_services/sf_station/sf_station_network/index.html
http://www.sf-express.com/hk/tc/other_services/sf_station/sf_station_network/index.html
http://www.sf-express.com/hk/tc/other_services/sf_station/sf_station_network/index.html
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2019 Häagen-Dazs™雪糕月餅禮券訂購 – 產品資料及訂購細則 

2019 Häagen-Dazs™Ice Cream Mooncake Voucher Order – Product Information and Terms & Conditions 

2019 推介產品 Hot Item! 

心 · 繫月 Heartful Moon 
(原價 Standard Price： 

HK$348/盒 box) 

 

• 商務限定 

• 集合經典及抹茶口味，與香濃雪糕，清香細膩。 

• 一盒4件指定口味雪糕月餅 

• 雪糕口味：朱古力 (2件)、抹茶、呍呢嗱 (各1件)  

• Corporate Exclusive 

• Make it an unforgettable celebration with rich Green Tea and classic creamy ice cream 
mooncakes 

• A box of 4 pieces of designated flavor of ice cream mooncake 

• Ice Cream Flavor: Chocolate (2 pieces), Green Tea, Vanilla (1 piece each) 

愛‧復古 Twinkle Night 

(原價 Standard Price：HK$338/盒 box)  
• 經典雪糕口味遇上黑白朱古力脆皮，香甜濃郁。 

• 一盒4件指定口味雪糕月餅 

• 雪糕口味：朱古力 (2件)、仲夏野莓、呍呢嗱 (各1件) 

• Classic flavors come together with rich chocolate coating for a velvety sensation 

• A box of 4 pieces of designated flavor of ice cream mooncake 

• Ice Cream Flavor: Chocolate (2 pieces), Summer Berries & Cream, Vanilla (1 piece each) 

 
 

愛‧明月 Twinkle Fruity 

(原價 Standard Price：HK$338/盒 box) 

 

• 清新果漾雪糕配上香濃朱古力脆皮，香甜滿溢。 

• 一套4件指定口味雪糕月餅 

• 雪糕口味： 芒果 (2 件)、仲夏野莓、藍莓 (各 1 件) 

• Frutiy, refreshing, and delightful mooncakes coated with rich chocolate for a satisfying 
celebration 

• A box of 4 pieces of designated flavor of ice cream mooncake 

• Ice Cream Flavor: Mango (2 pieces), Summer Berries & Cream, Blueberries & Cream 
(1 piece each) 
 

雪 · 望月 Harmony Mochi 

(原價 Standard Price：HK$378/盒 box) 

 
 

• 煙韌麻糬外皮包裹香甜雪糕，口感層次份外豐富。 

• 一盒4件指定口味雪糕月餅 

• 雪糕口味：曲奇呍呢嗱、芒果 (各2件) 

• Creamy ice cream covered with chewy mochi coating makes for an irresistible tasty combination 

• A box of 4 pieces of designated flavor of ice cream mooncake 

• Ice Cream Flavor: Cookies & Cream, Mango (2 pieces each) 

 

 
茶 · 亮月 Greeny Moonlight 

(原價 Standard Price：HK$378/盒 box) 

 

⚫ 嚴選各款日本京都 (抹茶) 及滋賀 (玄米茶、焙茶、紅茶) 醇茶製成朱古力外層， 

與香濃雪糕互相輝映，醇香細膩。 

⚫ 一盒4件指定口味雪糕月餅 

⚫ 雪糕口味：抹茶雪糕配抹茶朱古力、呍呢嗱雪糕配玄米茶朱古力、 

                      抹茶雪糕配焙茶朱古力、呍呢嗱雪糕配紅茶朱古力 (各1件) 
⚫ Delight your taste buds with quality ice cream and chocolate coating made with premium tea 

from Kyoto and Shiga, Japan 
⚫ A box of 4 pieces of designated flavor of ice cream mooncake 
⚫ Ice Cream Flavor: Green Tea Ice Cream with Green Tea Chocolate Coating, 

                                Vanilla Ice Cream with Genmaicha Chocolate Coating, 
                                            Green Tea Ice Cream with Hojicha Chocolate Coating, 

                                Vanilla Ice Cream with Black Tea Chocolate Coating (1 piece each) 
盈 ‧ 伴月 Moonlight Wellness 

(原價 Standard Price：HK$378/盒 box)  
 
  

⚫ 全新藜麥脆皮包裹乳酪雪糕，味道清新、香脆可口。 

⚫ 一盒4件指定口味雪糕月餅 

⚫ 雪糕口味：黃桃乳酪、原味乳酪 (各2件) 
⚫ Crispy quinoa coating encases a frozen yogurt filling, introducing a brand-new way to share a 

refreshing moment 
⚫ A box of 4 pieces of designated flavor of ice cream mooncake 
⚫ Ice Cream Flavor: Yellow Peach Frozen Yogurt, Plain Frozen Yogurt (2 pieces each) 

企業客戶
優先尊享
Corporate 
Exclusive 

新 
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愛‧華麗 Twinkle Night Mix 

(原價 Standard Price：HK$438/盒 box) 

 

⚫ 匯聚清新水果及經典雪糕口味，分享雙重歡聚喜悅。 

⚫ 一盒6件指定口味雪糕月餅 

⚫ 雪糕口味：朱古力、芒果 (各2件)、仲夏野莓、呍呢嗱 (各1件) 
⚫ Double the joy for the festival with classic flavours and refreshing fruity tastes 
⚫ A box of 6 pieces of designated flavor of ice cream mooncake 
⚫ Ice Cream Flavor: Chocolate, Mango (2 pieces each), Summer Berries & Cream, Vanilla  

(1 piece each) 

愛 ‧ 同趣 Twinkle Crispy 

(原價 Standard Price：HK$438/盒 box)  
 

⚫ 多款脆皮雪糕三明治，共享非凡「趣」味。 

⚫ 一套6件指定口味脆皮雪糕三明治 

⚫ 脆皮雪糕三明治口味：焦糖、香濃咖啡、呍呢嗱 (各2件) 

⚫ 採用環保冰袋包裝，美觀實用 

⚫ Indulge in a collection of extraordinary crispy ice cream sandwiches 
⚫ A set of 6 pieces of designated flavor of crispy ice cream sandwiches 
⚫ Ice Cream Flavor: Caramel, Caffé Macchiato, Vanilla (2 pieces each) 
⚫ Free a beautiful, practical and environmental cooler bag 

七星‧追月 Lune et Etoiles 

(原價 Standard Price：HK$688/盒 box) 

 
 

⚫ 如繁星般的經典雪糕，追逐果香四溢的流心明月，拼湊月夜星河。 

⚫ 一盒8件指定口味雪糕月餅 

⚫ 雪糕口味： 

繁星：柚子香橙 、比利時朱古力、呍呢嗱、芒果、士多啤梨芝士餅、 

             曲奇呍呢嗱、朱古力 (各1件) 

明月：柚子香橙雪糕配杏桃香茅流心 (1件)  
 
 
 
 
 
 
 

⚫ Seven stars made up of all-time favourites and a bright, lava-filled moon, composing a joyful 
starry night 

⚫ A box of 8 pieces of designated flavor of ice cream mooncake 
⚫ Ice Cream Flavor:  

Stars: Zesty Yuzu & Orange, Belgian Chocolate, Vanilla, Mango, Strawberry Cheesecake, 
           Cookies & Cream, Chocolate (1 piece each) 
Moon: Zesty Yuzu & Orange Ice Cream with Apricot and Lemongrass Puree (1 piece) 

九星 ‧ 迎月 Moonlight Jewels 
(原價 Standard Price：HK$738/盒 box)  

 

⚫ 九顆繁星迎明月，熊本縣晚白柚漿夾心與經典雪糕互相映襯，交織難忘星月夜。 

⚫ 一盒10件指定口味雪糕月餅 

⚫ 雪糕口味： 

繁星：柚子香橙、比利時朱古力、呍呢嗱、芒果、士多啤梨芝士餅、 

                        曲奇呍呢嗱、焦糖脆餅、朱古力、藍莓 (各1件) 

明月：柚子香橙及芒果雪糕配晚白柚漿夾心 (1件) 

 
 
 
 
 
 

⚫ A classic selection of 9 stars and a full moon made with Kumamoto’s Citrus Maxima present an 
unforgettable night 

⚫ A box of 10 pieces of designated flavor of ice cream mooncake 
⚫ Ice Cream Flavor:  

Stars: Zesty Yuzu & Orange, Belgian Chocolate, Vanilla, Mango, Strawberry Cheesecake, 
           Cookies & Cream, Caramel Biscuit & Cream, Chocolate, Blueberries & Cream (1 piece each) 
Moon: Zesty Yuzu & Orange and Mango Ice Cream with Citrus Maxima Puree (1 piece) 

清甜的杏桃香茅流心 

Irresistible Apricot & Lemongrass Puree 

香脆的黑朱古力脆皮 

Rich Dark Chocolate Coating 

清新的柚子香橙雪糕 

Refreshing Zesty Yuzu & Orange Ice Cream 

香醇的優質黑朱古力脆皮 

Premium Dark Chocolate Coating 

 

香甜的熊本縣晚白柚醬夾心 

Indulgent Citrus Maxima Puree 

清新的柚子香橙及芒果雪糕 

Refreshing Zesty Yuzu & Orange and Mango Ice Cream 
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尊尚 ‧ 賞月 Deluxe Collection 
 (原價 Standard Price：HK$1,418/盒 box) 

 
 

⚫ 香脆果仁外層，包裹雙層口味雪糕，配上酒香果漾流心明月及法國尊貴朱古力，

盡顯心意。 

⚫ 一盒8件指定口味雪糕月餅及12粒法國尊貴朱古力 

⚫ 雪糕口味： 

繁星(雙層雪糕)： 

朱古力與咖啡雪糕配榛子黑朱古力、 

柚子香橙與芒果紅桑子雪糕配胡桃黑朱古力、 

呍呢嗱與抺茶雪糕配腰果黑朱古力、 

士多啤梨芝士餅與藍莓雪糕配杏仁黑朱古力、 

曲奇呍呢嗱與夏威夷果仁雪糕配夏威夷果仁黑朱古力、 

比利時朱古力與黑朱古力杏仁雪糕配核桃黑朱古力、 

芒果與仲夏野莓雪糕配巴西堅果黑朱古力 (各1件) 

 
明月：芒果雪糕配「天空」清酒流心及杏仁、榛子、胡桃黑朱古力脆皮(1件) 

 
 

伴星：法國尊貴朱古力 (12粒) 
 

⚫ Nutty, crispy coating encase indulgent double layers of ice cream, accompanied by a full Moon 
with “Tenku” Sake puree, alongside an array of delicate French chocolates to bring you and your 
family a luxurious and delightful blessing. 

⚫ A box of 8 pieces of designated flavor of ice cream mooncake and 12 pieces of delicate French 
chocolate 

⚫ Ice Cream Flavor:  
Stars (Double-Layer): 
Chocolate and Coffee Ice Cream with Premium Dark Chocolate and Hazelnut Coating, 
Zesty Yuzu & Orange and Mango Raspberry Ice Cream with Premium Dark Chocolate and Pecan 
Coating, 
Vanilla and Green Tea Ice Cream with Premium Dark Chocolate and Cashew Nut Coating, 
Strawberry Cheesecake and Blueberries & Cream Ice Cream with Premium Dark Chocolate and 
Almond Coating, 
Cookies & Cream and Macadamia Nut Ice Cream with Premium Dark Chocolate and Macadamia 
Nut Coating, 
Belgian Chocolate and Dark Chocolate Almond Ice Cream with Premium Dark Chocolate and 
Walnut Coating, 
Mango and Summer Berries & Cream Ice Cream with Premium Dark Chocolate with Brazil Nut 
Coating (1 piece each) 
Moon: Mango Ice Cream with “Tenku” Sake Puree with Dark Chocolate, Almond, Hazelnut and 
Pecan Coating (1 piece) 
Companion Stars: Delicate French Chocolate (12 pieces) 

註 : 各款雪糕月餅之詳細換領地點及日期，請參閱雪糕月餅禮券背頁，圖片只供參考。 

Remark : For the details of the redemption location and period, please refer to the back page of the Ice Cream Mooncake Vouchers.  All photos are for reference only. 

香脆可口的杏仁、榛子、胡桃配優質黑朱古力脆皮 

Crunchy almond, hazelnut, and walnut in premium dark chocolate coating  

芳香醇郁的白鶴錦「天空」清酒流心 

Aromatic Sake Lava Filling 

清新香甜的芒果雪糕 

Fragrant Mango Ice Cream 
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2019 Häagen-Dazs™雪糕月餅禮券訂購 – 產品資料及訂購細則 

2019 Häagen-Dazs™ Ice Cream Mooncake Voucher Order – Product Information and Terms & Conditions 

註 : 各款優惠券的使用細則，請參閱優惠券背頁，圖片只供參考。 

Remark : For the Terms & Conditions of the vouchers and cash coupons, please refer to the back page of the vouchers and cash coupon.  All photos are for reference only.  

  

Freebie 

 

凡購買 2 盒或以上，每盒均可獲贈「Freebie」乙套 (總價值$98)，每套包括： 

⚫ 「單球雪糕券」1 張 (價值$48)； 

⚫ 「雪糕蛋糕$50 優惠券」1 張 (價值$50)。 

 
Get a set of “Freebie” (total value: $98) for each box upon any purchase of 2 boxes or above.  
Each set of “Freebie” includes: 
⚫ 1 piece of “Single Scoop Voucher” (value: $48); 
⚫ 1 piece of “Ice Cream Cake $50 Cash Coupon (value: $50) 

Thank You Gift 
 
 

凡購買 5 盒或以上，即可額外獲贈「Thank You Gift」禮券乙套 (總值超過$452)， 

如此類推。 

每套包括： 

⚫ 「單球雪糕券」4 張 (價值$192)； 

⚫ 「堂食雪糕火鍋 $100 優惠券」1 張 (價值$100)； 

⚫ 「雪糕蛋糕 $80 優惠券」1 張  (價值$80)； 

⚫ 「下午茶套餐 $80 優惠券」1 張 (價值$80)； 

⚫ 「禮品 9 折優惠券」1 張。 

 
Get a set of “Thank You Gift” (total value over: $452) upon any purchase of every 5 boxes or 
above and so on.  Each set of “Thank You Gift” includes: 
⚫ 4 pieces of “Single Scoop Voucher” (value: $192); 
⚫ 1 piece of “Dine-in Fondue $100 Cash Coupon” (value: $100) 
⚫ 1 piece of “Ice Cream Cake $80 Cash Coupon” (value: $80) 
⚫ 1 piece of “High Tea Set $80 Cash Coupon” (value: $80) 
⚫ 1 piece of “Gifting 10% Off Discount Coupon” 
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2019 雪糕月餅禮券換領地點  

2019 Ice Cream Mooncake Voucher Redemption Location 

(換領日期及時間：2019 年 9 月 3 日至 9 月 13 日，中午 12 時至晚上 9 時正) 

(Redemption Date and Time: September 3 – 13, 2019, 12pm – 9pm) 
 

 
心 ·  繫月 

Heartful 

Moon 

愛 ‧復古 

Twinkle 

Night 

愛 ‧明月 

Twinkle 

Fruity 

愛 ‧華麗 

Twinkle 

Night Mix 

愛 ‧ 同趣 

Twinkle 

Crispy 

雪 ‧ 望月 

Harmony 

Mochi 

茶 ‧ 亮月 

Greeny 

Moonlight 

盈 ‧ 伴月 

Moonlight 

Wellness 

七星 ‧ 追月 

Lune et 

Etoiles 

九星 ‧ 迎月 

Moonlight 

Jewels 

尊尚 ‧ 賞月 

Deluxe 

Collection 

香港區 Hong Kong Island                    

香港中環皇后大道中 70 號卡佛大廈 2 樓 

1 店(請選用士丹利街入口) 

Shop 1, 2/F, Crawford House, 70 Queen's 

Road Central, Central, Hong Kong (Please 

enter from Stanley Street) 

‧ ‧ ‧ ‧ ‧ ‧   ‧ ‧ ‧ 

香港銅鑼灣怡和街 88 號富豪香港酒店 3 樓

Victoria Room 1 

Victoria Room 1, 3/F, Regal Hongkong Hotel, 

88 Yee Wo Street, Causeway Bay, Hong Kong 

<全線產品 Full Range of Products> 

‧ ‧ ‧ ‧ ‧ ‧ ‧ ‧ ‧ ‧ ‧ 

香港太古城太古城道 18 號太古城中心(1 期) 

5 樓 503 店 

Shop 503, 5/F, Cityplaza, 18 Taikoo Shing 

Road, Taikoo  Shing, Hong Kong 

‧ ‧ ‧ ‧  ‧   ‧ ‧  

九龍區 Kowloon                       
九龍尖沙咀彌敦道 132 號美麗華廣場 2 期 

1 樓 Kiosk L1-A 

Kiosk L1-A, L1, Mira Place 2, 132 Nathan 

Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon 

‧ ‧ ‧ ‧  ‧   ‧ ‧  

九龍紅磡黄埔天地時尚坊 MTR 層中庭 

Atrium, MTR/F of Fashion World, The 

Whampoa, Hung Hom, Kowloon 

<全線產品 Full Range of Products > 

‧ ‧ ‧ ‧ ‧ ‧ ‧ ‧ ‧ ‧ ‧ 

九龍九龍灣宏照道 38 號企業廣場 5 期 

MegaBox 5 樓  

5/F, MegaBox, Enterprise Square Five, 38 

Wang Chiu Road, Kowloon Bay, Kowloon 

‧ ‧ ‧ ‧ ‧ ‧ ‧ ‧ ‧ ‧  

新界區 New Territories                       
新界將軍澳重華路 8 號東港城商場 2 樓

258D 店 

Shop 258D, Level 2, East Point City, 8 Chung 

Wa Road, Tseung Kwan O, New Territories 

‧ ‧ ‧ ‧     ‧     

新界沙田白鶴汀街 8 號帝都酒店 2 樓 

藍寶石廳 

Sapphire Room, Level 2, Royal Park Hotel, 8 

Pak Hok Ting Street, Shatin, New Territories 

<全線產品 Full Range of Products > 

‧ ‧ ‧ ‧ ‧ ‧ ‧ ‧ ‧ ‧ ‧ 

新界大埔安邦路 3 號大埔超級城 C 區 

2 樓 573 店 

Shop 573, Level 2, Zone C, Tai Po Mega Mall, 

No. 3 On Pong Road, Tai Po, New Territories 

‧ ‧ ‧ ‧      ‧     

新界荃灣荃華街 3 號悅來酒店 3 樓 

水晶廳 IV  

Crystal IV, 3/F Panda Hotel, 3 Tsuen Wah 

Street, Tsuen Wan, New Territories 

<全線產品 Full Range of Products > 

‧ ‧ ‧ ‧ ‧ ‧ ‧ ‧ ‧ ‧ ‧ 

新界屯門鄉事會路 83 號 V city MTR 層中庭 

Atrium, MTR Level, V city, 83 Tuen Mun 

Heung Sze Wui Road, Tuen Mun, New 

Territories 

‧ ‧ ‧ ‧  ‧ ‧  ‧ ‧     
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Häagen-Dazs™ 雪糕月餅獨家付費配送服務 (由                                     提供，額滿即止) 
Häagen-Dazs™ Ice Cream Mooncake Paid Delivery Service (provided by foodpanda, while quotas last) 

 
配送服務登記日期：31/8–10/9/2019 (必須提前 3 日預約)  

配送服務送貨日期：3/9–13/9/2019 

 
Delivery Service Registration Period: 31/8 – 10/9/2019 (Reservation must be made 3 days in advance) 
Delivery Service Delivery Period: 3/9 – 13/9/2019 
 
注意：•一切配送服務之費用由顧客承擔。•Häagen-Dazs™雪糕月餅禮券一經由 foodpanda 系統確認有關雪糕月餅的配送服

務訂單，即被列作「已換領」及即時「失效」。•已登記之服務恕不能取消或作任何更改，禮券及送貨費用亦不可退回。•

領取雪糕月餅時，必須出示相關的雪糕月餅禮券，並由 foodpanda 回收，否則不能領取雪糕月餅。•Häagen-Dazs™雪糕月餅

禮券及付費配送服務不設補領及退款。•Häagen-Dazs™雪糕月餅配送服務由 foodpanda 提供，與 General Mills Hong Kong 

Limited 無關。 

 
Note:•The cost of the Delivery Service is borne by the customer.•Häagen-Dazs™ Ice Cream Mooncake voucher is classified as 
"redeemed" and “invalid” once confirmed the delivery service by foodpanda. •Once the registered delivery service is confirmed, it 
cannot be cancelled or changed. This voucher and delivery fee is not refundable. •This voucher must be returned to foodpanda 
upon delivery. Otherwise, it cannot be redeemed. •The voucher and paid Delivery Service will not be compensated and 
refunded. •The delivery service of Häagen-Dazs™ Ice Cream Mooncake is provided by foodpanda, and without any relationship with 
General Mills Hong Kong Limited. 
  
有關服務詳情，請掃瞄 QR Code 或向 foodpanda 查詢。 

For enquiry, please scan the QR code or contact foodpanda. 
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條款及細則: 

A. 禮券及優惠券 

1. 所有雪糕月餅券可於指定換領點換領，換領日期由 2019年 9月 3日至 2019年 9月 13日止。 

 
2. 「Freebie」內的優惠券有效期 

• 所有單球雪糕券有效期至 2019 年 11 月 21 日。 

• 所有雪糕蛋糕$50 優惠券有效期至 2019 年 11 月 21 日，最後取餅日為 2019 年 11 月 25 日。 

 
3. 「Thank You Gift」內的優惠券有效期 

• 所有單球雪糕券有效期至 2020 年 1 月 16 日。 

• 所有堂食雪糕火鍋$100 優惠券有效期由 2019 年 11 月 14 日至 2020 年 1 月 9 日。 

• 所有雪糕蛋糕$80 優惠券有效期至 2020 年 1 月 9 日，最後取餅日為 2020 年 1 月 13 日。 

• 所有下午茶套餐$80 優惠券有效期至 2020 年 1 月 9 日。 

• 所有禮品 9 折優惠券有效期由 2019 年 12 月 1 日至 2020 年 1 月 9 日。 

 
4. 各款雪糕月餅券均數量有限，售完即止。 

 
5. 所有禮券及優惠券只適用於指定換領日期及地點。 

 
6. 所有禮券及優惠券數量有限，售/送完即止。 

 
7. 所有禮券及優惠券受更多條款及細則約束，詳情請參閱禮券或優惠券背面。 

 
8. 所有禮券及優惠券需有授權印鑑方為有效，影印本無效。 

 
9. 所有禮券及優惠券不能兌換現金、現金券及其他貨品。 

 
10. 所有禮券及優惠券不可與 Häagen-Dazs™ Club 會員卡、現金券或其他優惠同時使用。 

 
11. 所有禮券及優惠券不適用於 Häagen-Dazs™ Club VIP 禮品積分計劃。 

 
12. 所有禮券及優惠券如損毀或過期即作廢無效。 

 
13. 如禮券及優惠券遺失或過期，General Mills Hong Kong Limited 恕不負責及恕不補發。 

 
14. 如作商業推廣用途，必須事先獲得 General Mills Hong Kong Limited 書面同意。 

 
15. 如有任何爭議，General Mills Hong Kong Limited 保留最終決議權。 

 
 

B. 訂購及送券安排 

 
1. 本公司將於收到訂單後的 5 個工作天內 (不包括星期六、日及公眾假期) 處理訂單及安排送遞禮券。 

(備註: 訂單必須經已確認及核實付款後開始計算) 

 
2. 如未能收到本公司確認電郵，請致電 2629 6175(星期一至五：上午 10:00 至 12:30 及下午 2:30 至 5:30；星期六、日及公眾假期除外)。每日截單

時間為中午 12:00；中午 12:00 後的訂單將於下一個工作天處理。 

 
3. 客戶可自行選擇使用上門送遞 /到順豐站(順豐站地址: http://www.sf-express.com/hk/tc/other_services/sf_station/sf_station_network/index.html)

自取禮券。 

⚫ 禮券送達指定取件地點後，順豐會向收件人發出手機短訊通知。 

⚫ 客戶於順豐站取件時，必須出示順豐速運發出之確認短訊及需核對收件人資料，方可取件。 

⚫ 客戶需於通知取件短訊發出起 3 天內到服務網點提取快件，逾期的快件由順豐速運回收。 

⚫ 雪糕月餅禮券送遞如有延誤，General Mills Hong Kong Ltd. 將不會負上任何責任及不會退還已繳付之款項和重新發出禮券。 

⚫ 如禮券被退回，而要再次送遞，需收取 HK$50 附加費。 

 
4. 訂購一經確認，恕不可取消或更改，已繳付之款項亦將不獲退還。 

 
5. 每張訂單只接受一個商業地址送券點(只適用於訂購指定數量禮券)；送券範圍只限商業地址或順豐站 (不包括住宅地址、機場、離島及禁區)。 

 
6. 如因訂購人提供不全面或不正確之資料而導致送遞文件遺失，General Mills Hong Kong Ltd. 將不會負上任何責任及不會退還已繳付之款項和重新

發出禮券。如禮券被退回，而要再次送遞，需收取 HK$50 附加費。 

 
7. 由第三方(例如：順豐、foodpanda 等)所收取的費用，與 General Mills Hong Kong Limited 無關。 

 
     

  

http://www.sf-express.com/hk/tc/other_services/sf_station/sf_station_network/index.html
http://www.sf-express.com/hk/tc/other_services/sf_station/sf_station_network/index.html
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Terms & Conditions: 

A. Vouchers and Coupons 
1. All Ice Cream Mooncake Vouchers are valid only at designated Hong Kong mooncake redemption locations.  Redemption period is from 3 to 13 

September, 2019. 
 
2. The valid period of「Freebie」vouchers: 

• All complimentary Single Scoop Vouchers are valid untill 21 November, 2019.  

• All complimentary Ice Cream Cake $50 Cash Coupons are valid untill 21 November, 2019, last pick up date is 25 November, 2019. 
 

3. The valid period of「Thank You Gift」vouchers: 

i. All complimentary Single Scoop Vouchers are valid untill 16 January, 2020.  
ii. All complimentary Dine-in Fondue $100 Cash Coupons are valid from 14 November, 2019 to 9 January, 2020.  

iii. All complimentary Ice Cream Cake $80 Cash Coupons are valid untill 9 January, 2020, last pick up date is 13 Januay 2020.  
iv. All complimentary High Tea Set $80 Cash Coupons are valid untill 9 January, 2020.  
v. All complimentary Gifting 10% off Discount Coupons are valid from 1 December 2019 to 9 January, 2020.  

 
4. All Ice Cream Mooncake vouchers are available while stock lasts. 

 
5. All vouchers and coupons are redeemed at Hong Kong designated redemption location and period. 

 
6. All vouchers and cash coupons are available while stock lasts. 

 
7. All vouchers and cash coupons are subject to further terms and conditions.  For details, please refer to the back page of vouchers and cash coupons. 

 
8. All vouchers and cash coupons are valid only with authorized stamp, originals only.  Photocopies will not be accepted. 

 
9. All vouchers and cash coupons cannot be exchanged for cash, gift vouchers or other Häagen-Dazs™ product. 

 
10. Offer cannot be used in conjunction with Häagen-Dazs™ Club member card, gift vouchers and any other promotional offers. 

 
11. All vouches and cash coupons cannot be included in Häagen-Dazs™ Club VIP point collection scheme . 

 
12. All vouches and cash coupons are not valid if found damaged or expired. 

 
13. General Mills Hong Kong Limited bears no responsibility and no compensation for loss and expiry of all vouchers and cash coupons. 

 
14. No vouchers and cash coupons should be used for any trade or promotional purposes without specific written authorization by General Mills    

Hong Kong Limited. 
 

15. In case of any dispute, the decision of General Mills Hong Kong Limited shall be final. 
 

B. Order and voucher delivery arrangement 
 
1. Vouchers will be handled and delivered to designated commercial address within 5 working days (except Saturday, Sunday, and Public Holidays) once 
the order is confirmed and payment is settled. 
 
2. In case you cannot receive the confirmation email, please call 2629 6175 (Mon-Fri.10:00am-12:30pm & 2:30pm-5:30pm, except Saturday, Sunday & 
Public Holidays) for confirmation.  Order cut-off time is 12:00nn; orders made after 12:00nn will be considered as order made on the next following 
working day. 
 
3. Customer can select either voucher delivery service or self-pick up at S.F. Stores / Service Centers 
(S.F. Stores / Service Centers: http://www.sf-express.com/hk/tc/other_services/sf_station/sf_station_network/index.html). 

• Receiver will receive SMS or phone notification from S.F. Express once the voucher is delivered to the service point. 

• Receiver can pick up the voucher at S.F. Stores / Service Centers upon verifying receiver's information and presents SMS notification. 

• Receiver has to pick up the voucher at specified location within 3 days after receiving the SMS notification. 

• For any delay on delivery, General Mills Hong Kong Ltd. bears no responsibility for any refund or re-issue of vouchers. 

• In case the vouchers have been returned, HK$50 surcharge will be applied for re-delivery. 
 

4. Once an order has been confirmed, it cannot be cancelled or changed and the amount paid is not refundable. 
 

5. Each Online Order is for one delivery location (only applicable to a specified order number of vouchers); delivery service areas are restricted at 
commercial areas (except residential address, airport, outlying islands and restricted areas). 
 

6. For any unsuccessful delivery due to incorrect or incomplete information provided, General Mills Hong Kong Ltd. will not be responsible for any 
refund or re-issue of vouchers.  In case the vouchers have been returned, HK$50 surcharge will be applied for re-delivery. 

 
7. The costs / fees charged by third parties (e.g. SF Express, foodpanda, etc.) are without any relationship with General Mills Hong Kong Limited. 

  

http://www.sf-express.com/hk/tc/other_services/sf_station/sf_station_network/index.html
http://www.sf-express.com/hk/tc/other_services/sf_station/sf_station_network/index.html
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收集個人資料聲明 

1. 閣下的私隠 

General Mills Hong Kong Limited (我們或 我們的)，為 Häagen-Dazs，在收集、儲存、使用及傳送個人資料時尊重閣下的私隱法律權利，而此收集個人

資料聲明會說明我們的私隱實務。我們的政策是遵守香港特別行政區法例 (第 486 章) 《個人資料 (私隱) 條例》及私隱專員發出的有關實務守則及指引

的規定。為執行此政策，我們將確保我們的職員依循在保安及保密方面的最嚴格標準。 

以下將詳細說明我們處理個人資料的政策及方法，請仔細閱讀及理解。 

個人資料指任何個人身份識別資料或敏感資料(例如姓名、性別、身份證號碼、出生日期、地址、電話號碼、電郵地址、VIP Club 會員號碼、婚姻狀

況、教育程度、收入、公司地址) 

 
2. General Mills Hong Kong Limited 將使用閣下的個人資料的用途 

於閣下參與 General Mills Hong Kong Limited 市場推廣活動、市場或產品調查、客戶服務、購物或申請成為我們的會員時，可能會收集閣下的個人資料。 

 
General Mills Hong Kong Limited 將收集閣下的個人資料用作: 

i. 向閣下提供有關我們的最新資訊，通告及其他信息; 

ii. 參加及維持閣下作為我們的會員的會員資格; 

iii. 向閣下發出關於作為我們的會員閣下可享有的福利和優惠的通知; 

iv. 通知有關會員計劃的任何修訂; 

v. 建立關係; 

vi. 核實閣下的身份; 

vii. 處理及跟進訂單、服務要求、查詢及投訴; 

viii. 按照 General Mills Hong Kong Limited 有約束力的任何法例要求，向任何香港政府機構披露個人資料;及 

ix. 讓我們能夠更加了解會員的人口特徵。 

 
3. 使用資料作直接促銷 

General Mills Hong Kong Limited 擬使用閣下的個人資料作直接促銷之用;除非我們已得到閣下的同意，否則我們並不可如此使用閣下的個人資料。 

我們將使用閣下的個人資料用作推廣以下的產品和服務: 

i.  General Mills Hong Kong Limited 的任何產品推廣活動、最新推廣優惠資訊、市場或產品調查; 

ii. 有關 General Mills Hong Kong Limited 提供的市場推廣活動、新產品推出及其他推廣優惠、公關活動、店舖開幕活動、市場推 

 廣獎賞優惠、生日優惠、免費試食產品、店內推廣的最新消息 

 
4. 披露 

就有關 General Mills Hong Kong Limited 收集其個人資料, 我們將會 

i. 告知閣下我們正在收集閣下的個人資料, 及我們將會對我們所收集的該等個人資料作出使用 

ii. 在相關情況下, 給予閣下選擇反對其個人資料作以上描述之用途 

iii. 告知閣下我們將如何儲存閣下之個人資料及如何查閱, 改變同刪除已儲存之 General Mills Hong Kong  Limited 之個人資料 

 

5. 保安 

除上述第 4 段所述外，閣下的個人資料(不論以任何方式儲存)將只限於 General Mills Hong Kong Limited 已獲授權查閱該等資料的顧員或服務供應商方可

查閱。被或將被指定負責處理個人資料的僱員和服務供應商會根據本個人資料收集聲明行事。 

 
6. 資料的保留 

我們將只會為履行收集閣下的個人資料的目的所需而保存閣下的個人資料。我們亦可能因應統計目的而保存閣下的個人資料。 

不再需要的個人資料將予以銷毀。 

 
7. 確認 

閣下簽署有關的條款同意時，即表示閣下明白及同意上述條文。 

 
8. 聯絡我們 

如閣下要求: 

i. 查閱或更正資料;  

ii. 提供關於 General Mills Hong Kong Limited 在個人資料方面的政策及實務的一般資料; 

iii. 提供關於 General Mills Hong Kong Limited 持有的個人資料的種類 

可聯絡: 

客戶服務熱線:   2629 6116(Häagen-Dazs) 

電郵:  haagendazs.hongkong@genmills.com(Häagen-Dazs) 

  
辦公時間為星期一至星期五：上午 10 時至中午 12 時 30 分, 下午 2 時 30 分至 5 時 30 分 

 

  

mailto:haagendazs.hongkong@genmills.com
mailto:haagendazs.hongkong@genmills.com
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 Personal Information Collection Statement 

1. Privacy Policy 
General Mills Hong Kong Limited (referred to as “We” ), which markets products under the brands for Häagen-Dazs™ are committed to safeguarding the 
privacy of individuals with respect to personal data. We ensure that our policies and practices in relation to the collection, use, retention, transfer and access 
of personal data comply with the requirements of the Personal Data (Privacy) Ordinance (Chapter 486) under the laws of Hong Kong (the “Ordinance”) and 
the relevant codes of practice and guidance notes issued by the Office of the Privacy Commissioner for Personal Data, Hong Kong. 
For the implementation of this policy, we will ensure that our employees follow the security and confidentiality of the most stringent standards.  
 
In the following section, we will explain in detail how we will handle personal data, for example, name, gender, HKID card number, date of birth, address, 
telephone, email, VIP number, marital status, educational level, income and company address, so please read and understand carefully. If you are under the 
age of 18, consent from your parent or guardian is required before you provide us with the personal data. 
 
2. Use of personal data collected by General Mills Hong Kong Limited 
When you participate in marketing activities, market and product research, communicate with customer service, pay for the service/product and apply for 
VIP membership offered by General Mills Hong Kong Limited, your personal data may be collected. General Mills Hong Kong Limited will collect your personal 
data for following purposes: 

i.      Providing updated information, memo or other messages; 
ii.      Joining and maintaining your VIP membership; 

iii.      Informing you about VIP welfares and promotions; 
iv.      Informing VIP about the changes of VIP program; 
v.      Maintaining relationship; 
vi.      Verifying your identity; 

vii.      Handling and following up with orders, service requests, enquiries and complaints; 
viii.      Disclosing your privacy data to government organizations or authorities in Hong Kong in accordance with any applicable   

laws which are binding on General Mills Hong Kong Limited (where necessary); 
ix.      Allowing us to understand VIP’s demographic characteristics more thoroughly. 
 
3.Use of information, including personal data, for direct marketing 
If General Mills Hong Kong Limited intends to use your personal data for direct marketing purposes, we must inform you that we intend to so use the 
personal data and that we obtain your consent to such intended use, otherwise we will not use your personal data for direct marketing purposes. 
 
We intend to use any personal data supplied by you to us for the promotion of products and services as set out below: 
i.   Any promotion activities, introduction of updated information about the promotion and the conducting of marketing and product related research by    

General Mills Hong Kong Limited. 
ii.  The provision of information on updated marketing promotion activities, new product launches and other promotions, PR events, shop opening      

ceremonies, marketing activities and promotions, gift promotions, birthday offers, free product tasting and shop promotion activities by General Mills   
Hong Kong Limited. 

 
4.Further information on collection and use of personal data 
In respect of collection and use of personal data by General Mills Hong Kong Limited, 

i.   we will notify you that we are collecting your personal data and we will use such collected personal data; 

ii.  you can consider whether to agree about collection and use of personal data for our intended purposes (see sections 2 and 3 above for our intended    

 purposes); 

iii. we will inform you about how your personal data is stored by General Mills Hong Kong, information about checking, amending or deleting your personal    

 data stored by General Mills Hong Kong Limited (where appropriate). 

 

5.Security 
Apart from the practices set out in section 4, use of your personal data (no matter saved in whatever format) by us is only limited to the authorized 
employees or service provider(s) of General Mills Hong Kong Limited. General Mills Hong Kong Limited and its service provider(s) shall take all practicable 
steps to ensure that personal data held by them are protected against unauthorized or accidental access, processing, erasure, loss or use. Employees and 
service provider(s) of General Mills Hong Kong Limited responsible for handling personal data shall act in accordance with the provisions of this Personal 
Information Collection Statement. 
 
6.Data Retention 
We will only retain your personal data for the fulfillment of the purpose for which the personal data is or is to be collected. We will also retain your personal 
data for statistical purposes. We will take all practicable steps to ensure that your personal data is not kept longer than is necessary for the fulfillment of the 
purpose for which the data is or is to be used. All unnecessary or irrelevant data will be destroyed. 
 
7. Your Consent To The Terms Of This Privacy Policy 
If you do not agree with any term of this Privacy Policy or our Terms of Use, please do not submit any information. 
 
8.Contact us 
You have the right to request access to and amendment of information about you which is held by us.If you request  
(a) access to, or amendment of, information about you which is held by us;  
(b) information regarding the policies and practices of General Mills Hong Kong Limited in respect of personal data;  
(c) information regarding the type(s) of personal data held by General Mills Hong Kong Limited, please contact: 
Customer Service Hotline: 2629 6116 (Häagen-Dazs) 
Email: haagendazs.hongkong@genmills.com (Häagen-Dazs) 
Office hours: Monday to Friday, from 10:00 am to 12:30pm, 2:30pm to 5:30 pm (except Saturday, Sunday and Public Holidays) 
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順豐站地址 

(請登入 http://www.sf-express.com/hk/tc/dynamic_function/S.F.Network/SF_store_address/查詢最新順豐站地址) 

 
 

 

 
 
 
 

http://www.sf-express.com/hk/tc/other_services/sf_station/sf_station_network/index.html
http://www.sf-express.com/hk/tc/other_services/sf_station/sf_station_network/index.html
http://www.sf-express.com/hk/tc/other_services/sf_station/sf_station_network/index.html
http://www.sf-express.com/hk/tc/other_services/sf_station/sf_station_network/index.html
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SF Express Store Locations Address 

(To check the up-to-date locations, please browse http://www.sf-express.com/hk/tc/dynamic_function/S.F.Network/SF_store_address/) 

 

 

 

file://///hkkwfp1/@gateway/@Department/SBU-HD/Marketing/Mooncake/Mooncake%20F20/Corp/(To%20check%20the%20up-to-date%20locations,%20please%20browse%20http:/www.sf-express.com/hk/tc/dynamic_function/S.F.Network/SF_store_address/)
file://///hkkwfp1/@gateway/@Department/SBU-HD/Marketing/Mooncake/Mooncake%20F20/Corp/(To%20check%20the%20up-to-date%20locations,%20please%20browse%20http:/www.sf-express.com/hk/tc/dynamic_function/S.F.Network/SF_store_address/)
file://///hkkwfp1/@gateway/@Department/SBU-HD/Marketing/Mooncake/Mooncake%20F20/Corp/(To%20check%20the%20up-to-date%20locations,%20please%20browse%20http:/www.sf-express.com/hk/tc/dynamic_function/S.F.Network/SF_store_address/)
file://///hkkwfp1/@gateway/@Department/SBU-HD/Marketing/Mooncake/Mooncake%20F20/Corp/(To%20check%20the%20up-to-date%20locations,%20please%20browse%20http:/www.sf-express.com/hk/tc/dynamic_function/S.F.Network/SF_store_address/)
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